

## **Verslag 4 maart 2024 bestuursvergadering**

Aanwezig: Paul de Roos (Voorzitter), Marc Nagelhout, Alexandra Groote, Sabrina Goossens , Jotika Verdel (verslag)

Afwezig: Arnaud Paagman (met kennisgeving)

### **1. Opening**

- De voorzitter opent de vergadering.

### **2. Verslag 15 februari 2024**

- Verslag is vastgesteld.
- 

### **3. Actielijst 15 februari 2024**

- Actielijst behandeld.
- 86: Schoonhouden van het wijklokaal heeft aandacht nodig. Er is hierover een mail binnengekomen. Er zal een mail gestuurd worden naar alle gebruikers van het wijklokaal.
- De werkgroep wijkvisie is nog niet uitgenodigd. Zij zal apart op een avond uitgenodigd worden, vóór de ALV. Doel is het komen tot overeenstemming over de besteding van het wijkwethoudersbudget.

### **4. Binnengekomen mail**

- Werkzaamheden Ring West: ter info.
- Overlast jongeren: Er is al een korte mail gestuurd nav de mail van het Wij-team.

### **5. Externe overleggen**

- Nabuuroverleg  
Volgend overleg 18 april.
- SDO:  
Laatste verslag: CMO staat voor Contractering Maatschappelijke Organisaties  
Zij verzorgen de subsidies voor de wijken.  
Overleg penningmeesters: initiatief ligt bij gemeente.  
Volgend overleg is in Reitdiep, voorzitterschap ligt dan bij Hoogkerk.
- Verkeer:  
Info te vinden op ringwestverbindt.nl.  
Binnenkort komt er meer info.

### **6. 20-jarig bestaan**

Volgende week is er weer overleg. Er zijn al een paar ideeën.  
Bestuur vraagt zich af of er niet meer gestreefd moet worden naar samenkomen, ipv verspreiding door de wijk. De opmerkingen worden meegenomen naar het overleg.  
Vanuit de wijkvisie is er ook een idee om een dag te doen voor de wijk. Vraag is of het samen gedaan kan worden met een jubileum-activiteit. Deze vraag wordt meegenomen naar het overleg met het wijkvisieteam.

### **7. Conceptbegroting**

- Er worden nieuwe voorstellen gedaan voor de opzet van de begroting. Het bestuur ziet graag de verschillende inkomsten duidelijk genoemd, en daaronder waar het aan uitgegeven wordt.

- Zaken die met de balans te maken hebben, worden apart benoemd.
- Budget dat aangevraagd is:  
Reitdieppop en Wijkvisie hebben beiden veel aangevraagd. Dit kan niet toegezegd worden. Met beiden wil het bestuur nog een gesprek voeren.  
Reitdieppop: 2500 euro subsidie. Uitnodigen voor volgend overleg.  
Wijkvisie: gesprek houden. Voorstellen om de buitendag samen te voegen met jubileumfeest. Er wordt nog nagevraagd bij de gemeente of er nog meer mogelijkheden zijn om de gewenste activiteiten te subsidiëren.
- Wijkwethoudersbudget: Het bestuur wil een bepaald bedrag hiervan apart houden voor de flexibele schil. Deze kan gebruikt worden voor onverwachte kosten en activiteiten. Voorgesteld wordt om 900 apart te houden.
- De vrijval kunst kan ook toegezegd worden aan de wijkvisie.
- Alles wat de wijkvisie wil moet uit het WWB bekostigd worden.  
Er wordt alvast een mail gestuurd naar de wijkvisie, en gevraagd zal worden of we kunnen aanschuiven bij hun overleg.

## 8. **WBTR**

De aanpassingen in het Huishoudelijk reglement worden doorgenomen. Deze aanpassingen zijn 2 bestuursvergaderingen terug ook besproken, en nu opgenomen in het HHR dat naar de ALV toekan. Art 2, lid 9; laten staan.  
Paul en Jotika zullen het samen nog een keer doornemen om tot een goed document te komen voor de ALV.

## 9. **Stand van zaken commissies**

Communicatie : geen mededelingen

Financiën: Berichten over inning van de contributies zijn verstuurd. Volgende week wordt geïnd. In juni volgen de herinneringen.

Mailadressen uit het ledenbestand kunnen ook gebruikt worden door de penningmeester. Afsproken dat de secretaris de afmeldingen verwerkt in het bestand, en daarover communiceert naar het lid.

Bij het versturen van mail door de penningmeester het mailadres van de penningmeester gebruiken. Hierover contact opnemen met Jasper om dit mogelijk te maken.

Een nieuwe kopie van het ledenbestand wordt nog een keer verstuurd naar penningmeester.

## 10. **Termijnen bestuursleden**

Een bestuurslid wordt benoemd voor 3 jaar. Marc, Paul, Arnaud en Jotika zitten nu aan die 3 jaar. Vlg's het huishoudelijk reglement moeten we een roulatieschema hebben. Voorstel is nu om tijdens de ALV iedereen weer te laten herbenoemen. Het is toch niet zeker of iedereen nog weer 3 jaar blijft zitten, of korter. Er moet dan wel verteld worden tijdens de ALV dat we geen roulatieschema hanteren.

## 11. **Rondvraag**

Bomenbeleidsplan: Jotika wil eventueel wel gaan, zij vraagt nog aan de wijkvisie of zij ook willen.

Raambekleding.

Wordt nog verder uitgezocht.

## **12. Sluiting**

De voorzitter sluit de vergadering.